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Attn:  All Business Partners 
 

From:  Anne Weedon 
 

 
 

Dept:  Partnership Distribution 
 

Date:  19 March 2013  
 

Total page:  2 

Subject: (Ref: A2013041)  熱氣球之意外保障     
   Accident Coverage for Hot Air Balloon 
 

Applicable products:  旅遊及意外計劃或意外附加契約 
Travel and Accident plans or Accident riders 

 

 
就今年二月有香港旅客不幸於埃及乘坐熱氣球發生意外，友邦香港了解到業務代表非常關注我們現有的意外及

旅遊保險是否在保障範圍之內。就此事件，因該熱氣球是領有合格牌照之私人空中運輸工具及乘客需繳付費用

乘搭，所以乘客是會受保於我們的旅遊及意外計劃或意外附加契約。 
 

為了令大家對保障範圍有更清晰的了解，友邦香港現提供一覽表列出現有意外及旅遊計劃及是否受保，以供大

家參考。有關保單條款之詳情，可於保單合約圖書館查閱相關保單契約。友邦香港亦同時提供保單契約頁碼方

便大家查閱。 

 

如有任何疑問，請致電保險及理財顧問熱線 3972 8899。 
 
 
This refers to the Hot Air Balloon Accident that happened in Egypt that involved a number of Hong Kong 
tourists in February 2013. AIA Hong Kong understand that our technical representatives have some serious 
concerns on whether the incident is covered under our existing Accident and Travel Plans. For this particular 
incident, since the Hot Air Balloon was a properly licensed private aircraft and the passengers were 
fare-paying passengers, these passengers were covered under our Travel and Accident plans or Accident 
riders.  
 
In order to let you have a full understanding of our coverage, hereunder is a summary of current Accident and 
Travel Plan and whether this incident will be covered under individual plans for your reference. For details of 
the contract provisions, please refer to the relevant contract in our contract library. The laser print code is also 
provided for your easy reference. 
 
For enquiries, please feel free to call our Brokerage & IFA Hotline 3972 8899. 
 
 
Best regards, 
 

  
Anne Weedon 
Head of Partnership Distribution 
 
 
注意︰於這通告內所提及的「友邦香港」或「我們」是指美國友邦保險(百慕達)有限公司(於百慕達註冊成立之有限公司)。 
Note: ‘AIA Hong Kong’ or ‘our’ as used herein refers to American International Assurance Company (Bermuda) Limited 
(Incorporated in Bermuda with limited liability). 
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Summary of current Accident and Travel Plan 

Product Name 
產品名稱 

Contract Provision 
(Laser Print Code) 

保單條款(保單契約頁碼)

Fare-paying passenger 
engaging in air travel in 
any properly licensed 

private Aircraft 
付費乘客乘搭領有合格牌

照之私人空中運輸工具

Accident Plan  意外計劃 

Accident Section Provision  
- applicable to all Supplementary Accident Contracts
意外附加契約分項契約條款-適用於所有意外附加契約

JC01-02 
Covered 
受保 

105 ROPADD 105  
保費回贈–意外死亡及斷肢保障計劃  

DD41~7 
Covered 
受保 

105 ROPADIP  
105 保費回贈－意外傷殘入息保障  

DDO1~8 
Covered 
受保 

PAC Select ADD 
自選人身意外保險 - 意外死亡及斷肢附加計劃 

K501~7 
K5X1~8 

Covered 
受保 

PAC Select AMR 
自選人身意外保險 - 意外醫療賠償附加計劃  

K5Y1~6 
Covered 
受保 

PAC Select HI  
自選人身意外保險 - 每日住院現金附加計劃  

K5Z1~7 
Covered 
受保 

Simplified ADD rider  
簡易意外死亡及斷肢附加契約 

J551~2 
Covered 
受保 

PA CARE PLUS SELECT  
「精選倍關心」個人意外保險  

DDSA~9 
Covered 
受保 

105 Premium Refund AMR  
105 保費回贈－意外醫療保障  

DGRA 
Covered 
受保 

Essential Protector 
意選保 

DGAG 
Covered 
受保 

Protector for Life Accident Insurance Plan 
「終身保」意外保障計劃  

DGP1~8 
Covered 
受保 

SuperChoice Accident Protection Plan 
「智安心」意外保障回贈計劃  

DEBA 
Covered 
受保 

Excel School Days 
寶保樂 

WDB1~8 
Covered 
受保 

Family Protector 
家全之保 

WCZ1~9 
WCZA~B 

Covered 
受保 

VIP LifeStyle  
貴族行 

WCY1~9 
WCYA 

Covered 
受保 

Travel Plan 旅遊計劃 

Travel Smart 
醒目遊 

WCV1~9 
WCVA~H 

Covered 
受保 

China Assist Protection Plan 
伴您遨遊中國  

WDX1~9 
WDVA~C 

Covered 
受保 

 


